
PROTOKÓŁ Nr LI/23 

LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Brudzeń Duży, 

która odbyła się w dniu 13 lipca 2023 r. od godz. 900 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brudzeniu Dużym. 

 

Ad 1. 

LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Brudzeń Duży przewodniczył pan Tadeusz Wojciech 

Borowicki, Przewodniczący Rady Gminy Brudzeń Duży. 

Prowadzący obrady o godz. 900 otworzył LI Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Brudzeń 

Duży zwołaną na wniosek Pana Wójta Gminy. Udział w Sesji potwierdziło czternastu na 

piętnastu radnych, wg listy obecności, stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 

Obrady są prawomocne.   

Powitał wszystkich Radnych oraz Gości zaproszonych na posiedzenie, m. in.:  

p. Andrzeja Dwojnycha - Wójta Gminy Brudzeń Duży, 

p. Wojciecha Jęsiaka - Mecenasa, 

p. Teresę Dądalską – Skarbnika Gminy, 

Szczególnie powitał wszystkich Państwa Radnych Rady Gminy Brudzeń Duży obecnych 

na Sesji. 

Następnie, po sprawdzeniu listy obecności, stwierdził, iż w sesji uczestniczy czternastu 

Radnych, co wobec stanu piętnastu Radnych Rady Gminy, stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji.  

Następnie przedstawił Porządek obrad LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Brudzeń 

Duży.  

Porządek obrad 

1.  Otwarcie posiedzenia. Stwierdzenie prawomocności obrad i przedstawienie 

porządku obrad.  

Informacja o nagrywaniu obrad sesji.  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Gminy Brudzeń Duży: 

a. w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brudzeń Duży na lata 

2023 – 2038; 

b. zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Nr XLIV/313/22 z dnia 29 grudnia 2022 

roku. 

3. Sprawy różne. 

•     Przyjęcie Protokołu Nr XLIX/23 Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Brudzeń Duży  

4. Zakończenie obrad. 

Następnie głos zabrał Pan Andrzej Dwojnych Wójt Gminy, który poinformował, 



że złożył wniosek o zwołanie Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w sprawie przesunięć 

finansowych w związku z inwestycjami realizowanymi i planowanymi w okresie wakacyjnym. 

Do inwestycji realizowanych należą dwa działania: poprawa infrastruktury drogowej  

(dot. budowy ul. Wrzosowej) i termomodernizacja budynków gminnych (w m. Główina  

i w Suchodole). Powitał projektanta inwestycji p. Andrzeja Marcinkowskiego,  

który przedstawi koszty dodatkowych robót. Następnie Pan Wójt Gminy wyjaśnił,  

iż pozyskane zostały środki zewnętrzne, które należy włączyć do budżetu gminy. 

Jednocześnie wyjaśnił, iż pozyskano środki zewnętrzne na planowane inwestycje, więc należy 

zabezpieczyć środki w budżecie gminy na remont świetlicy wiejskiej w Sikorzu i w Sobowie.   

 Następnie Pan Wójt wniósł o włączenie do „Porządku obrad” Rady Gminy w punkcie 

2c projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników.  

 Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o włączenie  

do Porządku obrad w punkcie 2c projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.    

Rada Gminy w głosowaniu jawnym: 

„za” – 14 głosów,   

„przeciw” – 0 głosów,  

„wstrzymuje się” – 0 głosów, 

przyjęła pozytywnie poniższy Porządek obrad LI Nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy Brudzeń 

Duży w dniu 13 lipca 2023 r. : 

Porządek obrad 

1.  Otwarcie posiedzenia. Stwierdzenie prawomocności obrad i przedstawienie 

porządku obrad.  

Informacja o nagrywaniu obrad sesji.  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Gminy Brudzeń Duży: 

a. w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brudzeń Duży na lata 

2023 – 2038; 

b. zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Nr XLIV/313/22 z dnia 29 grudnia 2022 

roku. 

c. w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników.    

3. Sprawy różne. 



•     Przyjęcie Protokołu Nr XLIX/23 Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Brudzeń Duży  

4. Zakończenie obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie do realizacji. 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż w Sesji uczestniczy czternastu Radnych, 

co wobec stanu piętnastu Radnych Rady Gminy, stanowi kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji.  

Potem poinformował, że obrady są nagrywane i transmitowane na żywo w postaci 
obrazu, i dźwięku, i zostaną zarchiwizowane.   

Następnie powitał przybyłego na posiedzenie Rady Gminy pana Andrzeja Hlawacika, 
eksperta Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie z Departamentu Instrumentów 
Finansowych.  

 

Ad 2.  

a) Pierwszym z przedstawionych dokumentów był projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brudzeń Duży w latach 2023 – 2038  

wraz z objaśnieniami.  

Jako pierwszy głos zabrał Mecenas p. Wojciech Jęsiak, który zgłosił uwagę formalną  

w zakresie podstawy prawnej uchwał procedowanych na dzisiejszej Sesji (pkt 2a i 2b). 

Nowelizacji uległa ustawa z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. Tekst jednolity 

ww. ustawy został ogłoszony w Dz. U. z 2023r poz. 1270.  

Następnie głos w dyskusji zabrał Pan Andrzej Dwojnych, Wójt Gminy, który 

poinformował, że inwestycje w Sikorzu, Sobowie i w Rokiciu są planowane do realizacji  

i zostaną dopiero wprowadzone do budżetu. Natomiast działania już realizowane wymagają 

przeniesienia środków. Wyjaśnił, iż inwestycje te prowadzi p. Edyta Kowalska, którą  

na dzisiejszej sesji zastępuje p. Elżbieta Oliwkowska. Jest również obecny inspektor  

i projektant p. Andrzej Marcinkowski.  

Następnie poinformował, iż w zakresie inwestycji drogowych będzie budowa w ciągu 

ulic: Wrzosowa – Witosa. Po konsultacji z projektantem jest tam konieczne: zwiększenie 

grubości podbudowy drogi z 15 cm do 20 cm i wykonanie dwóch zjazdów dłuższych niż były 

wcześniej planowane.  

W zakresie termomodernizacji budynków gminnych podjęte będą prace w Główinie  

i w Suchodole (blacharka, posadzki w Suchodole, wymiana okien w Główinie).  

Następnie głos w dyskusji zabrał Radny p. Rafał Nowak, który zapytał, czy zdjęcie 

środków z kanalizacji w Sikorzu to tylko chwilowa sytuacja? Wyraził nadzieję, że w chwili,  

gdy zostaną pozyskane środki zewnętrzne na to działanie, to pieniądze na realizację zadania 

się znajdą.   



W odpowiedzi na pytanie przedmówcy Pan Wójt zapewnił, że tak. Ponadto dodał,  

że będzie składany kolejny wniosek o pozyskanie funduszy zewnętrznych dla obszarów 

popegeerowskich.  

Innych uwag, pytań do ww. projektu uchwały nie zgłoszono.   

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Brudzeń Duży zamknął dyskusję  

w przedmiotowej sprawie i przeprowadził głosowanie w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Brudzeń Duży w latach 2023-2038. 

 

Rada Gminy Brudzeń Duży w głosowaniu jawnym imiennym: 

„za” – 14, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymał się” – 0,  

podjęła Uchwałę Nr LI/365/23 Rady Gminy Brudzeń Duży z dnia 13 lipca 2023 r.  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Brudzeń Duży w latach 2023-

2038;  

 

b) następnie P. Tadeusz Borowicki, Przewodniczący Rady Gminy, przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej  Uchwałę Budżetową Gminy Nr XLIV/313/22 z dnia 29 grudnia 

2022 r. i otworzył dyskusję. 

 Pani Skarbnik Gminy przekazała Państwu Radnym i Gościom obecnym na Sesji 

poprawkę projektu uchwały budżetowej (str. 1 i Zał. nr 3) i wyjaśniła zakres dokonanej 

korekty. Ww. materiał został dołączony do Protokołu Sesji.  

 Pan Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, iż odczytana uchwała jest konsekwencją 

uchwały podjętej przed chwilą przez Państwa Radnych.   

 

 Następnie otworzył dyskusję.   

 

Pytań do projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy nie zgłoszono.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Brudzeń Duży zamknął dyskusję w przedmiotowej sprawie 

i przeprowadził głosowanie w sprawie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy  

Nr XLIV/313/22 z dnia 29 grudnia 2022 r.   

Rada Gminy Brudzeń Duży w głosowaniu jawnym imiennym: 

„za” – 14, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymał się” – 0,  

podjęła Uchwałę Nr LI/366/23 Rady Gminy Brudzeń Duży z dnia 13 lipca 2023 r. 

zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Nr XLIV/313/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku; 

 

 



c) ostatnim projektem był projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od 

komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.    

 

Uwag, pytań do ww. projektu uchwały nie zgłoszono.   

 

d) Przewodniczący Rady Gminy Brudzeń Duży zamknął dyskusję i przeprowadził 

 głosowanie w sprawie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.    

 

 

Rada Gminy Brudzeń Duży w głosowaniu jawnym imiennym: 

„za” – 14, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymał się” – 0,  

podjęła Uchwałę Nr LI/367/23 Rady Gminy Brudzeń Duży z dnia 13 lipca 2023 r.  

w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników.    

 

 Pan Tadeusz Borowicki, Przewodniczący Rady Gminy, zakończył realizację punktu 

drugiego obrad. 

 

Ad 3. Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący obradom p. Tadeusz Borowicki poprosił Radnych Rady Gminy o stanowisko 

w sprawie protokołu poprzedniej Sesji Rady Gminy, tj.: Protokołu Nr XLIX/23 Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Gminy Brudzeń Duży z dnia 13 kwietnia 2023 r.  

Państwo Radni nie zgłosili do ww. Protokołu  Nr XLIX/23 Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Brudzeń Duży żadnych uwag.  

 

Rada Gminy Brudzeń Duży w głosowaniu jawnym: 

„za” – 14, 

„przeciw” – 0,  

„wstrzymuje się” – 0,  

przyjęła jednogłośnie: Protokół Nr XLIX/23 Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Brudzeń Duży z dnia  

13 kwietnia 2023 r.  

2.  Pan Tadeusz Borowicki, Przewodniczący Rady Gminy, przedstawił pismo Starosty 

Powiatu Płockiego, które wpłynęło na ręce Pana Andrzeja Dwojnycha, z prośbą o rozważenie  

propozycji podpisania umowy partnerskiej 50/50 budowy drogi relacji Parzeń-Kamionki-

Stara Biała w miejscowości Suchodół (długość- ok. 600 m., szacunkowa wartość: 270 000,00 

zł), co poprawiłoby komfort użytkowania drogi. 



Jednocześnie poinformował, iż zakres pisma będzie przedmiotem dyskusji  

na następnym Wspólnym Posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  

 

Innych pytań, uwag nie zgłoszono. 

3. Następnie p. Tadeusz Borowicki, Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Panu 

Wójtowi Gminy, który podziękował Państwu Radnym. 

Potem zapytał o odczucia w kwestii zapewnienia odbiorcom wody, szczególnie  

po zakończeniu inwestycji realizowanych na terenie gminy i trwającego remontu w SUW  

w Karwosiekach. Pan Wójt zapewnił, iż jeżeli będą wpływały uwagi, zostaną natychmiast 

podjęte działania.  

W powyższym temacie wypowiedziała się również Radna P. Hanna Skierkowska, która 

poinformowała, że zgłaszała do Spółki Wod.-Kan. problem zanieczyszczonej (żółtej) wody  

w Sikorzu, na osiedlu koło Lewiatana.  Została bardzo uprzejmie potraktowana. Na zgłoszenie 

natychmiast zareagował konserwator i problem został usunięty. Pani Radna Podkreśliła 

bardzo życzliwą obsługę.  

 

4. Następnie Radny p. Rafał Nowak zgłosił potrzebę naprawy lampy koło Lewiatana,  

która nie świeci już od dawna. 

Pan Wójt odpowiedział, że naprawa lampy objęta jest gwarancją. Zapewnił, iż naprawa 

lampy zostanie wykonana najpóźniej do sezonu jesiennego.  

 

5. Radny p. Sławomir Marciniak zgłosił potrzebę naprawy dziur w nawierzchni 

asfaltowej drogi w m. Cierszewo.  

 Pan Wójt potwierdził, iż droga jest w złym stanie. Poinformował, że po zakończeniu 

inwestycji w Brudzeniu, jako kolejna, będzie realizowana budowa drogi w Murzynowie. 

Wówczas firma w ramach robót dodatkowych zrealizuje także to zadanie. Działania  

te zostaną podjęte na przełomie lipca i sierpnia. Będą wykonywane prace w Parzeniu, 

Krzyżanowie-Janoszycach, w Sikorzu.  

 

6. Następnie głos zabrał Radny, p. Rafał Nowak, który zgłosił potrzebę naprawy 

przepustu na drodze przy Lewiatanie w Sikorzu, gdzie jest duża dziura, która się powiększa  

i stanowi zagrożenie. Niezbędna jest naprawa tego odcinka, szczególnie przed okresem żniw.  

Pan Wójt zapewnił, iż ta droga zostanie naprawiona we własnym zakresie  

w najbliższym czasie.   

 

7. Potem głos zabrał Radny, p. Tomasz Krankiewicz, który zapytał, czy w naszej gminie 

zostanie powołana Komisja ds. oszacowania skutków suszy.  



 W odpowiedzi pan Wójt Gminy podkreślił, iż jest to ważny temat. Wyjaśnił,  

że zmieniły się przepisy. Jest Komisja ds. szacowania strat rolnych związanych z żywiołami 

(np. pożar, zalania, huragany, wiatry, nawałnice). Jednak konsekwencje suszy zostały wyjęte 

z działań tej Komisji. W tej chwili właściciel gospodarstwa sam musi dokonać zgłoszenia 

wniosku przez aplikację. Pan Wójt potwierdził, iż w tym roku wielu rolników zgłasza stratę  

w wyniku suszy.  

 Następnie głos zabrała p. Małgorzata Gawłowska Inspektor ds. rolnictwa,  

która wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy wnioski o szacowanie suszy zgłasza się wyłącznie  

przez aplikację. Zgłoszenie jest potwierdzane przez Instytut Upraw i Nawożenia w Puławach.  

Ww. sposób działał już w poprzednim roku. Następnie Pani Małgorzata Gawłowska omówiła 

szczegółowo procedurę zgłoszenia, suszy w określonym gospodarstwie, w aplikacji.  

Wyjaśniła, że do zgłoszenia można załączyć zdjęcia, które potwierdzą fakt suszy. Dodała,  

iż nawet w sytuacji powołania komisji, rolnik zobowiązany jest zgłosić stratę przez aplikację. 

Poinformowała, iż trzeba mieć również „Profil zaufany”. Wyjaśniła, że Protokół wykonany  

w aplikacji wysyłamy do Agencji w chwili, gdy ta uruchomi płatność odszkodowawczą. 

Wysokość odszkodowania uzależniona jest od wartości ubezpieczenia upraw. 

Radny, p. Tomasz Krankiewicz zapytał, czy aplikacja już działa? 

Pani Małgorzata Gawłowska odpowiedziała, że aplikacja już działa, co sama sprawdziła. 

Dodała, że zastosowany system jest sprawiedliwy. Aplikacja jest stworzona po to,  

by odszkodowania były sprawiedliwie wypłacane. Aplikacja zawiera szczegółową, prostą 

instrukcję dla rolnika, jak z niej skorzystać, krok po kroku. 

Radna, p. Anna Pawlikowska zwróciła uwagę na fakt obowiązku posiadania profilu 

zaufanego przez zgłaszającego i zapytała jaka będzie wysokość wypłat?  

Pani Małgorzata Gawłowska odpowiedziała, że wysokość odszkodowań będzie 

uzależniona od wartości ubezpieczenia.  

Pan Wójt Gminy poprosił o przygotowanie krótkiego okólnika w przedmiotowej 

sprawie. Wynika to z potrzeb środowiska, gdyż jest wiele pytań od rolników. 

Pani Małgorzata Gawłowska zapewniła o przygotowaniu ww. okólnika dla rolników. 

Jednocześnie poinformowała, iż osoby, które nie potrafią dokonać zgłoszenia przez aplikację 

mogą skorzystać z pomocy firm doradczych (np. Pani Kasia, MODR, Izby Rolnicze). 

Następnie głos zabrała Radna, p. Hanna Skierkowska, która podziękowała Pani Małgosi 

za skuteczne, szybkie działania – koordynację, sprawną interwencję w zakresie pomocy 

bezdomnym zwierzętom.  

Potem Pani Radna podziękowała również Panu Grzegorzowi Groszewskiemu za dobre 

zarządzanie pracownikami wykonującymi prace porządkowe na terenie gminy.  

 

8. Pan Tadeusz Borowicki, Przewodniczący Rady Gminy złożył na ręce Pana Wójt Gminy 

prośbę od jednego z mieszkańców gminy, który podjął decyzję o budowie fotowoltaiki.  

Ma wysokie drzewa, które trzeba podciąć przy użyciu wysięgnika. Pan Przewodniczący 

zapytał, czy jest to możliwe z pomocą naszej jednostki straży pożarnej w Bądkowie? 



 Pan Wójt Gminy odpowiedział, że jest kilka zgłoszeń o potrzebie podcinki wysokich 

drzew (np. z Karwosiek, z Turzy). Urząd wysłał zapytanie do jednostki straży, jednak otrzymał 

odpowiedź odmowną. Wyjaśnił, że obecnie czekamy na firmę zewnętrzną. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy dopytał o przyczynę odmownej odpowiedzi. 

Pan Wójt poinformował, że przyczyną odmowy jest „nieuregulowany temat dachu”.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi za odpowiedź i stwierdził,  

iż teraz nie jest odpowiedni czas na dyskusję w tej sprawie.   

 

9. Radny, p. Sławomir Marciniak zapytał, jakie są postępy prac w sprawie naprawy 

mostu w Cierszewie?    

 Pan Wójt Gminy odpowiedział, że w tej chili czynimy przygotowania dla przyjęcia 

kadry żołnierzy. Pan Wójt poinformował, że jeżeli będzie akceptacja, noclegi będą 

zorganizowane w strażnicy-świetlicy w Siecieniu. Posiadamy łóżka i materace. Pozostaje 

kwestia dostarczenia materiałów do naprawy mostu. Ponadto pozostaje do zorganizowania 

kwestia wyżywienia całodziennego (śniadanie-obiad i kolacja), gdyż Cierszewo wycofało się  

z wcześniej podjętego ustalenia. 

 

O godzinie 10 11 Pan Przewodniczący Rady Gminy przekazał obowiązki Prowadzącego 

Obrady Rady Gminy p. Lechowi Rutkowskiemu, Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy,  

po czym opuścił salę obrad.  

 

Pan Sławomir Marciniak zapytał, czy nadal wrzesień jest terminem zbliżonym (dot.: 

rozpoczęcia prac)?  

Pan Wójt Gminy odpowiedział, że rozpoczęcie prac jest planowane na drugą połowę 

września, a zakończenie robót ma być jesienią.  

 

Radny, p. Sławomir Karpiński zapytał o budowę drogi Żerniki-Robertowo. 

Pan Wójt wyjaśnił, że zgodnie z harmonogramem te roboty powinny być zaczęte latem.  

 

Następnie Pan Wójt zapytał Panią Agnieszkę Madejczyk, czy materace  

są przygotowane dla żołnierzy? 

Pani Agnieszka Madejczyk wyjaśniła, że materace są przygotowane. Jeżeli będzie znana 

liczba żołnierzy pracujących przy naprawie mostu, to ilość materaców zostanie uzupełniona 

zgodnie z potrzebami.  

 

Następnie Pan Wójt zapytał Panią Elżbietę Oliwkowską, przybyłą na posiedzenie Rady 

Gminy, o remont ulic Witosa – Szkolna i Żerniki-Robertowo.  



By odpowiedzieć na zadane pytanie Pani E. Oliwkowska wyszła, by sprawdzić dane  

w harmonogramie prac.  

 

Następnie głos zabrał p. Andrzej Hlawacik, Ekspert Banku Gospodarstwa Krajowego  

w Warszawie, Departamentu Instrumentów Finansowych, który przedstawił prezentację  

w zakresie zdobywania środków na inwestycje. Zapoznał zebranych z możliwością wzięcia 

pożyczki unijnej na realizację innowacyjnego pomysłu w postaci małej lub dużej pożyczki. 

Przybliżył różnice małej i dużej pożyczki. Mała pożyczka – do 250 tys. zł (z możliwością 

zwiększenia do 500 tys. zł). Cechuje ją długi okres spłaty (do 5 lat) oraz z możliwość karencji 

w spłacie kapitału do 6 miesięcy. Natomiast duża pożyczka – od 500 tys. zł do 2,5 mln. zł.  

Cechuje ją długi okres spłaty (do m8 lat) oraz możliwość karencji w spłacie kapitału do 8 lat.  

Prelegent wyjaśnił, iż pożyczki są dedykowane dla mikro, małych i średnich 

przedsiębiorstw i dlaczego warto z nich skorzystać . Omówił na co środki mogą być 

przeznaczone i gdzie się zgłosić po tę unijną pożyczkę. Poinformował, iż środki finansowe 

trzeba wykorzystać do końca roku.  

Podsumowując swoje wystąpienie, Pan A. Hlawacik, zaprosił wszystkich zebranych  

na spotkanie z przedsiębiorcami, które rozpocznie się w sali nr 10 o godz. 10 30, tj. zaraz  

po zakończeniu Sesji Rady Gminy.  Następnie podziękował wszystkim za uwagę.  

 

Ad 4.  

Po wyczerpaniu zagadnień ujętych w porządku obrad LI nadzwyczajnej sesji,  

p. Lech Rutkowski, Wiceprzewodniczący Rady Gminy, podziękował wszystkim za udział  

i o godz. 1031 zakończył obrady LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Brudzeń Duży. 

 

 

Protokołowała:                                                  Obradom przewodniczył: 

        Marzena Kowalska                         

                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Brudzeń Duży 

                                                                             Tadeusz Wojciech Borowicki 

 


